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Als directeur van de Lorentzschool 
was ik veel betrokken bij de inrich 
ting van het gebied rond de school. 
Al sinds de bouw van de Lorentz 
school in 2009 heeft de school geen 
afgerond speelplein en zijn er 
grote discussies over twee nieuw , 
appartementencomplexen rondom 
de school. Nieuwbouw waar de 
school lange tijd tegen gestreden 
heeft, vooral vanwege de veiligheid 
van de schoolkinderen en het ont 
trekken van speelruimte. 
Met het amendement van de 

gemeenteraad 'een groen, ontspan 
nen en sportief Roomburgerpark', 
werd het mogelijk om breder te 
kijken naar de inrichting van park 
en sportaccommodaties. De ge 
meenteraad vroeg om ook te kijken 
naar de omgeving en die bij het 
park te betrekken. Wij zijn blij met 
deze inrichtingsvisie van de raad, 
die ruimte biedt aan natuur, sport, 
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kinderen en recreatie. Ook de ver- 
keersveiligheid is met het inrich- . 
tingsvoorstel gediend. 

Samen met alle belanghebben- 
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den hebben wij in een werkgroep 
meegewerkt aan een inrichtings 
voorstel dat recht doet aan de eisen 
van het open wijksportpark. Kin 
deren, wandelaars en (on)georgani 
seerde sporters hebben baat bij dit 
voorstel. De kinderen van onze . 
school omdat zij eindelijk hun 

, - 
fraaie schoolplein krijgen, maar 
ook hun biologielessen met een 
Tiny Forest in praktijk kunnen 
brengen, andere-kinderen omdat 
ook zij toegang hebben tot het 
nieuw ingerichte gebied rond de 

' ' school. De (on)georganiseerde 
· sporter omdat er niet alleen een 

.multifunctioneel sportveld bij 
_komt in plaats van een slecht on 
derhouden trapveldje, maar ook 
toestellen waar deze sporters ple 
zier aan beleven. 
John van Bezouw, directeur 

• · Lorentzschool· r • 

Als bewoners van de Van Vollenho 
venkade en dus direètbetrokkenen, - lezen wij met stijgende verbazing 
de berichten over het inrichtings- 
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voorstel voor het Roomburgpark. 
~r worden allerlei bezwaren tegen 
het participatietraject geuit, er 
wordt te veel geïnvesteerd (corona 
wordt daar zelfs als dankbaar on- . . - 
derwerp bijgesleept), alle eventuele 
negatieve aspecten worden weer 
opgerakeld. 

Vergeten wordt dat de gemeente 
raad in overgrote meerderheid 
heeft ingestemd met het herinrich 
ten van het wijksportpark Room 
burg. Het park moet groener wor 
den, de biodiversiteit moet toene 
men, de parkbeleving ook. Er moet 

• • meer ruimte voor sport en ont- 
spanning komen en er moet naar 

• parkeren gekeken worden. 
Wij wonen direct aan het park en 

zijn niet uitgenodigd deel te ne., 
men aan het Inrichtingsvoorstel. 
Een paar mensen die mochten 
deelnemen aan het inrichtings 
voorstel blijken nu teleurgesteld. 
Naar aanleiding van het inrich 
tingsvoérsrel zijn et twee varianten 
aangedragen die 'aafi de voorwaar 
den van de gemeenteraad volde- . 
den, waarbij in-beide varianten een 
extra hockeyveld is opgenomen. 
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Niet zo heel gek als je naar het 
park, de voorwaarden van de ge 
meenteraad en de belangen van de 
deelnemers in het participatietra 
ject kijkt; veel meer mogelijkheden 
zijn er niet. Een alternatief dat zij 
in het participatietraject naar vo 
ren brachten, een hockeyveld on 
der de grond, is financieel onhaal 
baar. -Opmerkelijk omdat zij het 
voorstel dat er nu ligt als veel te 
duur bestempelen. 
Het voorstel dat er nu ligt is wel . ' 

realistisch en haalbaar. Dit voorstel 
houdt rekening met alle behoeften 
die er zijn. Wij hopen dat het colle 
ge zich niet voor de gek laat hou 
den door de negatieve berichten 
door anderen die niet bereid zijn 
samen te werken aan de herinrich 
ting van het wiiksportpark Room 
burg. . 
·Adrienne van Berg en Arianne 
Scheffer, bewoners Van Vollen 
hovenkade 
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Roomburgerpark 3 
· Er· is de afgelopen weken veel 
geschreven door tegenstanders van - . 

het inrichtingsvoorstel voor het 
wiiksportpark Roomburg. Deels 
oude argumenten die al door de 

. 'raad gewogen zijn (kan hockey niet 
verhuizen) en deels een nieuwe 
(het participatieproces deugt niet 
en zoveel geld voor een paar hoc- 
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keyers). 
Tijd voor enige nuance. Om met 

het laatste argument te beginnen, 
er is nog geen idee hoeveel geld 
gemoeid is met de herinrichting. 
Een extra veld in het park inclu 

sief-een waterberging om duur- 
. zaam te beregenen, zal rond de 
500.000 euro kosten. Dat is veel 
geld, maar het wordt een multi 
functioneel sportveld, open voor 
iedereen en de hockeyers betalen 
voor het gebruik een flinke huur. 
De gemeenteraad heeft echter 

gevraagd ook te kijken naar het 
verbeteren van het hele park en 
directe de omgeving. Daar moet 
dan meer geld voor vrijgemaakt 
worden. Geld waarvoor onder meer 
900 schoolkinderen een school 
plein krijgen, het park aangesloten 
wordt op het Meijerspark, er fors 
geïnvesteerd wordt in groen en het 
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clubhuis zo aangepast dat het 
andere maatschappelijke functies 
kan krijgen. 
Te duur volgens de vrienden het 

Roomburgpark. Diezelfde vrien 
den die hebben voorgesteld om een 
ondergrondse hockeyzaal aan te 
leggen. Hoeveel méér gaat zo'n 
zaal dan kosten? Zijn dit verenig 
bare standpunten van hen, of zijn 
ze uitsluitend bedoeld om zand in 
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de raderen te strooien. 
En daarmee komen wij op het 

participatieproces. De bedoeling 
• • • • van participeren 1s samen tot een 

plan te komen binnen-de voor 
waarden die de raad gesteld heeft. 
Dat moeten alle deelnemers 

oprecht willen. Je kan niet iets te 
duur vinden en zelf met een veel 
duurder voorstel komen. Je kan 

, niet zeggen, ja ik wil participeren, 
maar niet binnen de voorwaarden 

' van de raad. Dan is de samenwer- 
king, de participatie, waar je aan 
deelneemt niet oprecht. Door zo 
deel te nemen is participatie ge 
doemd te mislukken, niet vanwege 
de werkwijze van de gemeente 
r ,,aar vanwege de houding van 
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sommige deelnemers-zelf. 
Initiàtiefnemers voor een Nieuw 
Roemburgpark · - - 
Margot Nicolaes en Ad Usman · 
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Roomburgerpark 4 
Met stilgende verbazing en een 

gevoel van grote teleurstelling heb 
ik de ontwikkelingen rond de 
herinrichting van het mooie Room 
burgerpark tot 'Wijksportpark . . 
Roomburg' gevolgd. Hoewel steeds 
de indruk wordt gewekt dat door 
middel van een democratisch pro 
ces een plan tot stand komt waar 
iedereen achterstaat, hebben de 
ingezonden brieven In het·Leids 
Dagblad en de reactie van Stichting 
vrtenden van het Roornburgerpark 
helder aangetoond dat dit geens 
zins het geval is. Het heeft er alle 
schijn van dat door een sterke 
lobby van de hockeyclub alles moet 
wijken om een vierde hockeyveld 
te realiseren. Gedreven door blinde 
... mbitie van het bestuur van ge- - 
noemde club worden thans in het 
park levende dieren, vogels en 
insecten straks ruw verstoord en 
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moet een groot aantal volwassen ; de grond te krijgen en dat dreigt 
bomen wijken. Je hoeft geen ziener _ nu in een klap ongedaan te worden 
te zijn omje realiseren dat dit in gemaakt. Een kleine omheinde 

- de huidige tijd en de enorme moei- peuterspeelplek en losse toestellen 
te die wij ons allemaal moeten naast de vijver (stilstaand water •.. ) 
getr9osten om de aarde weer enigs- 01111'.oomd door bosschages is niet 
zins in balans te brengen, niet· alleen volstrekt onverantwoorde- 
meer, te verantwoorden is. Na Ie- lijk met betrekking tot de vijve_r . 
zing van.de partijprogamma's van (niet ieder kind kan immers- zwem- 
de partijen die in de gemeenteraad men) maar ook onoverzichtelijk 
vertegenwoordigd zijn moet ik . voor toeziende butlers die kinderen 
constateren dat de huidige plannen begeleiden van diverse leeftijden. _ 
haaks staan op de daarin vermelde Daarnaast moet ook ernstig reke- 
, doelstellingen ten aanzien van ning worden gehouden met perso- 
vergroening, verduurzaming, - nen met minder goede bedoelin- . 
verstoring van dieren en natuur, gen die zich bij kinderspeelplaat- 
strenge regels-bomenkap etcetera. sen ophouden. Ook vernieling van 

·Bij·het lezen van de plannen voor de kostbare toestellen In de nachte- 
• 

het Roomburgerpark kan ik niet lijke uren is realistisch. Ik zou de 
anders dan spijt krijgen van mijn gemeente met klem willen verzoe- 
stemgedrag voor de gemeenteraad. ken haar plannen te heroverwegen, 
Naast de natuur is ook de ont- mede gegeven het feit dat minder 

manteling van de prachtige speel- dan de helft van het ledenbestand 
tuin, een zeer functionele ontmoe- van de hockeyclub uit onze wijk 
tingsplek voor kinderen na school, komt en het realiseren van hockey- 
de BSO en de begeleidende ouders, velden elders in de stad op thans 

" een schrikbeeld. Bewoners van · ongebruikte voetbalvelden niet 
onze wijk hebben zich destijds . onmogelijk is. Voorts denk ik dat 
bijna tien jaar ingezet om deze met nar1 ie in dit deel van onze wijk 
speeltuin in zijn huidige vorm van al heel veel autoverkeer is en er de 
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Lezers schrijven 
Brieven van lezers zijn welkom. 
Houdt u er rekening mee dat 
de lengte beperkt blijft tot 250 
woorden en dat het een 
onderwerp betreft waarover de 
krant heeft bericht. De redactie 
heeft het recht bijdragen te 

_weigeren of in te korten . 
Insturen kan via e-mail 

. redactie@leidschdagblad.nl 
met vermelding van uw 
postadres. 
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hele week enorme drukte heerst 
vanwege de scholen. De uitbrei 
ding van de hockeyclub betekent 
dat de huizen in de 'directe omge 
ving nog meer overlast zullen 
ondervinden door verkeersdruk, 
geluidsöverlast en ov.erlast van 
verlichting. Ook de hiermee ge 
moeide kosten lijken in het licht 
van wat er momenteel allemaal 
speelt volstrekt onverantwoord. 
C. Gerris, Leiden 

• 

• 

• • 
• 


